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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/24-01/04 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02/2-24-2                                                                     

Buje/Buie, 15. svibnja/maggio 2024. 

 

 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  15. svibnja 2024.  

koja se održala u Vijećnici POU Buje 

 

 

 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić – 

Predsjednik Gradskog vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik Gradskog vijeća), Ivica 

Ćošković - potpredsjednik Gradskog vijeća, te članovi: Valter Turčinović, Andrej Benčić, 

Anita Medica, Rozana Prelac, Tea Bucaj i Irena Đurđević.  

 

Nisu bili prisutni vijećnici: Bojana Puzigaća – potpredsjednica Gradskog vijeća, Zdravko 

Gale, Miroslav Poznić i Marilena Sinković. Naknadno su se na sjednici priključili vijećnici 

Miroslav Poznić (u 17.50h) i Marilena Sinković (u 18.05h), stoga su se glasanja točki 

dnevnog reda provodila bez prethodnih vijećnika do njihovih dolaska.  

 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici: Loreta Makovac, Elvis Glavičić i Jelena Perossa, te službenici: 

Mauricio Sinković, Sabri Abduli te Lara Valenta. 

 

Nije bilo predstavnika medija. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

 

Sjednicu je vodio Predsjednik Gradskog vijeća. Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti 

pohranjen u gradskoj upravi Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni 

zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 29. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 9 od ukupno 13 vijećnika, pa se sjednica može pravovaljano održati.  
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Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje dnevni red bez izmjena, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća 

2. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

3. Izvještaj o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 

2023. godinu 

4. Izvještaj o izvršenju programa izgradnje komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 

2023. godinu 

5. Prijedlog Odobrenja za postavljanje ugostiteljskog objekta 

6. Prijedlog potvrda o izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi 

7. Prijedlog Odluke o zaštiti grobnih mjesta obitelji Rota u groblju u Momjanu 

8. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji 

nekretnina 

9. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja-Buie – usmenim 

javnim nadmetanjem 

10. Prijedlog odluke o odbijanju prigovora 

11. Pitanja, prijedlozi i informacije  

12. Razno  

 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni red. 

 

Ad. 1. Verifikacija zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja – Buie  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 28. sjednice Gradskog 

vijeća, nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju Zapisnika 

sa 28. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik 

sa 28. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad. 2. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ pročelnici Loreti Makovac, koja je obrazložila 

predmetnu točku slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

 

Gradonačelnik se javio na raspravu. Osvrnuo se na prihode ostvarene u 2023. godini od 

gotovo 42 milijuna kuna te je istaknuo kako je taj iznos za Proračun Grada Buja-Buie najviši 

iznos koji je ikada postignut, te je spomenuo kako se nada povećanju prihoda u 2024. godini. 

Nadalje, Gradonačelnik se prisjetio 2009. godine kada je plan Proračuna iznosio 18 milijuna 

kuna čime ističe kako je Grad u posljednjih 15 godina povećao prihode za više od 100%. 

 

Pročelnica Loreta Makovac istaknula je kako se najveći dio prihoda odnosi na prihode od 

redovnog poslovanja odnosno da se ne radi o prihodima prodaje nekretnina, pri čemu je 

Gradonačelnik potvrdno rekao kako je ta informacija važna zato što će ti prihodi biti redovni i 

u narednim godinama. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je na glasanje Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-

Buie za 2023. godinu. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 nazočnih vijećnika usvojilo Izvještaj o 

izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu. 

 

 

Ad. 3. Izvještaj o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Buje-Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Elvisu Glavičiću, koji je ukratko obrazložio 

predmetnu točku dnevnog reda sljedećom karticom prezentacije:  

 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

 

Nije bilo dodatnih pitanja stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Izvještaj o 

izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 2023. godinu. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 nazočnih vijećnika usvojilo Izvještaj o 

izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 2023. godinu. 
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Ad. 4. Izvještaj o izvršenju programa izgradnje komunalne infrastrukture Grada Buje-

Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Elvisu Glavičiću koji je predmetnu točku dnevnog 

reda obrazložio sljedećom karticom prezentacije: 

 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik dao Izvještaj o izvršenju programa izgradnje 

komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 2023. godinu na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 9 glasova ZA od 9 nazočnih vijećnika usvojilo Izvještaj o 

izvršenju programa izgradnje komunalne infrastrukture Grada Buje-Buie za 2023. godinu. 

 

Ad. 5. Prijedlog Odobrenja za postavljanje ugostiteljskog objekta 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ pročelniku Elvisu Glavičiću, koji je predmetnu točku 

obrazložio slijedećom karticom prezentacije: 

 

 



10 

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

 

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik dao Prijedlog Odobrenja za postavljanje 

ugostiteljskog objekta na glasanje. 

 

Vijećnik Miroslav Poznić uključio se na sjednicu u 17.50h, te je novi broj ukupno prisutnih 

vijećnika 10. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odobrenja za postavljanje ugostiteljskog objekta. 

 

Ad. 6. Prijedlog potvrda o izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi 

 

Predsjednik je dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću, koji je predmetnu točku obrazložio 

sljedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

 

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog potvrda o 

izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

potvrda o izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi. 

 

Ad.7. Prijedlog Odluke o zaštiti grobnih mjesta obitelji Rota u groblju u Momjanu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Mauriciu Sinkoviću. 

 

Mauricio Sinković naveo je kako se na groblju u Momjanu nalaze četiri grobna mjesta 

predaka obitelji Rota kojima prijeti prodaja drugim korisnicima zbog nepoznavanja 

nasljednika pokojnih. Naveo je kako su ta grobna mjesta zajednička kulturna baština koja se 

treba zaštititi, pa se predmetnom točkom Grad Buje obvezao financirati troškove održavanja 

grobnih mjesta obitelji Rota. Naveo je kako se radi o manjim iznosima koje Grad može 

preuzeti, a time bi se spomenuta grobna mjesta kao kulturna baština vezana za nekadašnje 

vlasnike kaštela u Momjanu očuvala i zaštitila. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Valter Turčinović pohvalio je ideju i inicijativu za financiranje i očuvanje grobnih mjesta 

obitelji Rota, te je dodatno spomenuo da bi se na groblju u Momjanu trebao riješi sanitarni 

čvor. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao Prijedlog Odluke o zaštiti grobnih mjesta obitelji Rota u 

groblju u Momjanu na glasanje. 

  

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o zaštiti grobnih mjesta obitelji Rota u groblju u Momjanu. 

 

Ad. 8. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Sabriju Abduliju. 

 

Sabri Abduli rekao je kako je  predmetna točka vezana uz Natječaj za prodaju nekretnina u 

starogradskoj jezgri objavljenog od 06. veljače do 06. svibnja 2024. godine, te je u tom 

razdoblju zaprimljena jedna pravovaljana ponuda. Slijedom navedenog navodi kako se 

predlaže sklapanje kupoprodajnog ugovora s ponuditeljicom Almom Ergović za nekretninu 

k.č.br. 60 zgr., k.o. Buje, za ponuđeni iznos od 30.450,00 eura.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

 

Gradonačelnik se nadovezao na izlaganje službenika Sabrija Abdulija, te rekao kako je 

nekretnina iz predmetne točke jedna od nekretnina iz Natječaja za prodaju nekretnina u 

starogradskoj jezgri s ciljem poticanja stanovanja, te navodi ukratko benefite i uvjete za 
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javljanje na taj Natječaj. Nadalje, ističe kako će se u lipnju 2024. godine ponoviti Natječaj za 

četiri preostale nekretnine u nadi da se iste prodaju. 

 

Predsjednik je dao Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji nekretnina. 

 

Ad. 9. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja-Buie – 

usmenim javnim nadmetanjem 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ službeniku Sabriju Abduliju, koji je predmetnu točku 

objasnio slijedećom karticom prezentacije: 

 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

 

Miroslav Poznić pitao je gdje se nalaze predmetne katastarske čestice. Sabri Abduli odgovorio 

je da se one nalaze preko puta „Aquariusa“ u Digitronskoj ulici.  

 

Miroslav Poznić pitao je radi li se o nekretninama koje su već bile predmet prodaje na ovom 

Gradskom vijeću.  

Gradonačelnik je na pitanje Miroslava Poznića odgovorio potvrdno, te rekao kako se u ovom 

slučaju radi o nekretninama koje bi imale, zbog iskazanog interesa, poslovnu namjenu. 

Ukratko obrazlaže profitabilnost ovakvog Usmenog javnog nadmetanja, kao i daljnju namjenu 

i investicije uz novčana sredstva koja bi bila dostupna iz potencijalnog ugovora sa 

zainteresiranim trgovačkim lancem. Gradonačelnik navodi kako će se također, na taj način 

povećati cijena industrijske zone Grada Buja-Buie. 

 

Miroslav Poznić pitao je zna li se tko je zainteresiran za kupnju predmetnih nekretnina.  

Gradonačelnik je odgovorio da se, kako je prethodno rečeno, radi o trgovačkom lancu 

„Plodine“. Nadalje, rekao je da se molbom spomenutog trgovačkog lanca predlaže usmeno 

javno nadmetanje. Gradonačelnik smatra da je javno nadmetanje najbolja opcija za 
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provođenje predmetnog Natječaja, kako bi osim Plodina kao zainteresiranog ponuđača, mogli 

sudjelovati svi zainteresirani kupci predmetnih nekretnina, korektno i bez naknadnih pritužbi.  

Predsjednik Gradskog vijeća dao je Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu 

Grada Buja-Buie – usmenim javnim nadmetanjem na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buja-Buie-usmenim javnim nadmetanjem. 

 

Ad. 10. Prijedlog odluke o odbijanju prigovora 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ službeniku Sabriju Abduliju, koji je predmetnu točku 

obrazložio slijedećom karticom prezentacije: 

 

 
 

 

Vijećnica Marilena Sinković uključila se na sjednicu u 18.05 h, te je novi broj prisutnih 

vijećnika bilo ukupno 11. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Miroslav Poznić pitao je koji je razlog odbijanja prigovora od strane Povjerenstva. 

Sabri Abduli odgovorio je da je prigovor gospodina Zvonka Ribičića neosnovan iz razloga što 

pravo prvenstva kupnje ima Diana Postić čija parcela graniči s predmetnom nekretninom. S 

obzirom da gospodinu Zvonku Ribičiću parcela ni sa jednom česticom ne graniči sa 

predmetnom nekretninom, on ne stječe pravo prvenstva kupnje.   

 

Miroslav Poznić pitao je je li gospodin Zvonko Ribičić ponudio prvobitno višu cijenu od 

30.170,00 eura.  

Sabri Abduli rekao je kako je spomenuta ponuda prvobitna ponuda gospodina Zvonka 

Ribičića, a s obzirom da gospođa Diana Postić ima pravo prvenstva, prihvatila je tu, za nju, 

višu ponudu. 

 

Miroslav Poznić je pitao je li gospođa Diana Postić privatna osoba ili djeluje kao agencija za 

nekretnine. Dobio je odgovor od Sabrija Abdulija kako se radi o privatnoj osobi. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je Prijedlog odluke o odbijanju prigovora na glasanje. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 8 glasova ZA  i  3 glasa PROTIV od ukupno 11 prisutnih vijećnika 

usvojilo Prijedlog odluke o odbijanju prigovora. 

 

 

Ad. 11. Pitanja, prijedlozi i informacije i Ad. 12.  Razno 

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnim točkama. 

 

Gradonačelnik je prisutne obavijestio kako će sa datumom 16.05.2024. biti objavljen Javni 

poziv za dostavu prijedloga za dodjelu javnih priznanja Grada Buja-Buie, koji će biti 

objavljen mjesec dana u glasniku „Glas Istre“ na hrvatskom jeziku, u dnevnim novinama  “La 

voce del popolo“ na talijanskom jeziku, te dvojezično na službenoj web stranici Grada. 

 

Irena Đurđević pitala je u kojoj je fazi izrada Urbanističkog plana Tribana. Pročelnica Jelena 

Perossa odgovorila je kako je bila ponovljena Javna rasprava na kojoj je zaprimljeno nekoliko 

prigovora koji se razmatraju te će se nakon razmatranja istih provesti druga javna rasprava. 

Gradonačelnik se nadovezao kako su obrađeni pristigli prigovori, te da će se iznijeti novi 

prijedlozi na spomenutoj drugoj javnoj raspravi. 

 

Miroslav Poznić pohvalio je DVD na brzoj intervenciji koja se odvila u zgradi u kojoj stanuje, 

jer se zbog kontinuiranog padanja kiše, po cijeloj terasi nakupilo 30 cm vode, a ispod te terase 

nalazi se stan. Problem je bio u tome što se odvodna cijev za kišnicu začepila, pa je Miroslav 

Poznić pozvao vatrogace na intervenciju kako ta voda ne bi procurila u stan ispod.. JVP Umag  

je stigla u roku od pola sata kamionom sa dizalicom i odčepili su odvodnu cijev, te je 

ponovno sve funkcionalno, a s obzirom da je poziv bio interventan nije bilo dodatnih naplata. 

 

Gradonačelnik je istaknuo kako je kamion JVD-a nova investicija Grada u iznosu od 

1.500.000,00 eura, koja će godinama služiti oko raznih intervencija. 

 

Nije bilo daljnjih pitanja i komentara, stoga je predsjednik Gradskog vijeća zaključio 

sjednicu, te se zahvalio svim nazočnim na 29. sjednici Gradskog vijeća Grada Buja. 

 

 

 

Dovršeno u 18,30 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
Franko Gergorić 


